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§ 196, diarienummer 0383/21     

Ställningstagande angående framtida standard på Ruddalens A-plan 

 

Beslut 

Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att Ruddalens A-plan även i fortsättningen ska 

hålla division 1 standard. 

 

Tidigare behandling 

-Bordlades i idrotts- och föreningsnämnden 2021-10-27, § 150 

-Bordlades i idrotts- och föreningsnämnden 2021-11-23, §169 

 

Handlingar 

-Tjänsteutlåtande avdelning utveckling och ekonomistyrning, daterad 2021-09-28 

-Yttrande från V och MP, daterad 2021-11-23 

-Återremissyrkande från D, daterad 2021-12-21 

 

Yrkanden 

Demokraterna har lämnat in följande återremissyrkande: 

1. Förslag att ärendet återremitteras till IOFF:s tjänstemän för en noggrannare 

analys om:  

- hur ett samarbete med bl a Utsikten och andra berörda föreningar skulle 

kunna se ut.  

- att gå igenom de förslag på nya byggnationer från berörda klubbar och på 

vilket sätt ev byggnation kan ske en ekonomisk samverkan med IOFF.  

- Gå igenom de skallkrav som kommit fram vid den senaste Arenabesiktningen.  

Bettan Andersson (V) och Luis Tortosa (V) yrkar bifall på förvaltningens förslag samt 

ställer sig bakom protokollsanteckningen från KD, L och M. 

Staffan Lindström (S) och Anna Ahlborg (S) ställer sig bakom protokollsanteckningen 

från KD, L och M. 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 

 
  

Utdrag ur Protokoll 

Sammanträdesdatum: 2021-12-21 



 

 

[Idrott & Förening] 
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Propositionsordning  

Ordföranden Magnus Berntsson (KD) frågar först om nämnden vill fatta beslut i ärendet 

idag och finner att så är fallet. Ordföranden frågar sedan om nämnden kan anta 

förvaltningens förslag och finner att nämnden beslutar bifalla detta. 

 

Protokollsanteckning 

Magnus Berntsson (KD) och Gunilla Almgren (L), Sarah Ullmark (M), Bartek Rosinski 

(M) och Sebastian Vithal (M) infogar följande protokollsanteckning: 

 

Då Utsikten BK denna säsong avancerat upp till Superettan, räknas klubben nu till en av 

elitföreningarna i staden. Det innebär också att det kommer att vara GotEvent som 

handhar deras matcher i framtiden. För att inte försena denna process hänvisas därför 

den fortsatta dialogen till dessa parter. 

Vi ser däremot att frågan om en ny läktarbyggnad inklusive omklädningsrum/kontor/café 

med mera som presenterats av ett antal föreningar runt Ruddalen som något som bör gå i 

ett separat spår om föreningarna kan presentera en hållbar finansiell plan för detta. 

Mattias Mellström (D) avstår från omröstning två i propositionsordningen, gällande om 

förvaltningens förslag kan bifallas, och hänvisar till eget yttrandet från Demokraterna. 

Yttrandet från V och MP noteras av nämnden. 

 

Protokollsutdrag skickas till 

Avdelning utveckling & ekonomistyrning  

Dag för justering 

2021-12-22 

Vid protokollet 

 

Sekreterare 

Andrea Lindahl 

 

 

Ordförande 

Magnus Berntsson (KD) 

 

Justerande 

Bettan Andersson (V) 
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